
 

 

 

 

Obec Bašť 

Zastupitelstvo obce Bašť 
 

Zápis ze 17. Zasedání zastupitelstva obce Bašť konaného dne 17. 6. 2024 od 18.30 hod v 

sále Komunitního centra Bašť (Dlouhá 52, Bašť) 

 

Zahájení jednání zastupitelstva 

17. jednání Zastupitelstva obce Bašť (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.32hod 

starostkou obce Bc. Kateřinou Novákovou (dále jako „předsedající“). 

Předsedající konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo dle zákona o obcích řádně svoláno, 

informace o termínu, místě a návrhu jeho programu byla obecním úřadem zveřejněna na 

úřední desce a na elektronické úřední desce 10. 6. 2024. Předsedající konstatovala, že dle 

prezenční listiny je přítomno 10 členů zastupitelstva z celkového počtu 15 členů, zastupitelstvo 

je tak usnášeníschopné (dle ustanovení § 92 odst. 3. zákona o obcích). 

Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu. Dále předsedající uvedla, že není pořizován 

zvukový záznam jednání. 

    

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů 

Zapisovatelkou tohoto jednání byla určena Zuzana Schubertová,  

Ověřovatelé: Ladislava Megerová, Dis., Mgr. Lenka Pátková 

 

2. Schválení programu 

Navržený program jednání:  

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Schválení výsledku výběrového řízení na rekonstrukci VO 

4. Informace z Koridoru D8 

5. Různé 

Předsedající uvedla, že navrhuje vložit jako bod č. 5 Výpověď smlouvy se společností FCC, 

vzhledem k chystanému vyhlášení výběrového řízení na veřejnou zakázku na novou svozovou 

firmu.  

 



 

Nově navržený program: 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Schválení výsledku výběrového řízení na rekonstrukci VO 

4. Informace z Koridoru D8 

5. Výpověď smlouvy se společností FCC 

6. Různé 

 
Návrh usnesení: ZO schvaluje upravený program 17. schůze Zastupitelstva obce Bašť.  
 

Hlasování  Pro         10 Proti             0                     Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1/17/2024 bylo přijato 

 

3. Schválení výsledku výběrového řízení na rekonstrukci VO 

Starostka předala slovo 1. místostarostce, která seznámila přítomné s postupem hodnotící 

komise. Jediným hodnotícím kritériem pro výběr vítězné společnosti byla nabídková cena. 

Následně uvedla zájemce, kteří se přihlásili do vyhlášeného výběrového řízení a popsala, jak 

byly vyhodnoceny jejich nabídky.  

Zastupitel Vítězslav Kaliba vznesl ke sdělenému následující připomínky: 

1. Firma uvedená v podkladech pro zastupitele Energon Dobříš, s.r.o. dle platného 

veřejného rejstříku neexistuje. Je tam uvedena pouze společnost Energon Grid, s.r.o., 

2. V usnesení by mělo být uvedeno, že nabídky 3 a 4 jsou vyloučeny,  

Po projednání vznesených připomínek došlo k přečtení návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Bašť  

I.rozhoduje o vyloučení účastníků: č. 2 Eltodo osvětlení, s.r.o., IČ: 257 51018, č. 3  Bares elestav, 

s.r.o., IČ: 09742531 a č. 4 4Lighting, s.r.o., IČ: 03458911, a to z důvodu nesplnění zadávacích 

kritérií.  

II.rozhoduje o výběru ekonomicky nejvýhodnější nabídky v souladu s § 114 odst. 1 zákona č. 

134/2016 Sb., a to na základě hodnocení a provedeného posouzení splnění podmínek účasti 

v zadávacím řízení dle § 39 zákona č. 134/2016Sb., a to nabídky  účastníka č. 1 Energon Grid, 

s.r.o., IČ: 25727362, se sídlem čp. 1665, 263 01 Dobříš a pověřuje starostku obce podpisem 

rozhodnutí o výběru dodavatele a odesláním rozhodnutí všem účastníkům zadávacího řízení. 

III.pověřuje starostku obce podpisem smlouvy v celkové částce 3 926 115 Kč s DPH. 
  
 

 



   

Hlasování  Pro        9  Proti                            Zdrželi se 1  (Kaliba)  

 Usnesení č. 2/17/2024 bylo přijato 
 

4. Informace z Koridoru D8 

Předsedající odkázala na zaslané podklady pro jednání zastupitelstva. Postup Koridoru ve věci 
VRT je následují. Díky schválení prodloužení tunelu, které nereflektuje nově přijaté normy 
protihlukového opatření, je legitimní i pro ostatní dotčené obce a jejich obyvatele požadovat 
stejný přístup. Tedy mít adekvátní eliminační opatření jako Líbeznice.  A aby bylo postupováno 
v souladu s hlukovými limity WHO.  
 
V 18:55h přišel na zasedání zastupitel Bc. Jiří Vacek. ( předem omluven ) 
 

V.Kaliba vyjádřil svůj názor na relevanci, resp. nerelevanci navrhovaného 
usnesení. Obec by dle jeho názoru měla postupovat sama za sebe a vznášet 
konkrétní požadavky vztahující se pouze k obci Bašť. Zpochybnil váhu 
usnesení podaného ve společném vyjádření za Koridor D8. 

 
Starostka obce dodala, že všechny posudky a studie se dělají na celý úsek VRT Podřipsko, 
nikoli pro jednotlivé obce. Poukázala na historii a společná jednání dotčených obcí při 
boji proti letišti Vodochody. ( Stop letišti Vodochody) 

 
J. Vacek navrhl změnu usnesení v druhém odstavci, kdy místo slova „požaduje“ by bylo 
uvedeno „podporuje“.  
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Bašť 

I.souhlasí se společným stanoviskem územních samospráv kolem dálnice D8 k tunelu Líbeznice 

- jako novému standardu přípravy VRT Podřipsko a dalších liniových staveb, který bude 

závazný pro celý region kolem hlukově velmi zatížené dálnice D8. Toto stanovisko bude 

adresované předsedovi Vlády ČR - příloha č.2 zápisu.  

II.požaduje, aby u dopravních staveb v okolí dálnice D8 byly jednotně reflektovány hlukové 

limity uvedené ve společném stanovisku územní samospráv kolem dálnice D8. VIZ Příloha č. 3 

zápisu. 

 
Hlasování  Pro  9        Proti 1 (Kaliba)                 Zdrželi se 1 (Vacek) 

Usnesení č. 3/17/2024 bylo přijato 

 

5. Výpověď smlouvy FCC 

S ohledem na 6měsíční výpovědní lhůtu uvedenou ve smlouvě o dílo, kterou má obec 
uzavřenou se právním předchůdcem společnosti FCC, a plánované vyhlášení výběrového řízení 
na veřejnou zakázku spočívající ve výběru firmy zajišťující sběr, přepravu a odstraňování 
komunálního odpadu vznikajícího na území obce, je nezbytné zaslat výpověď smlouvy o dílo 

https://drive.google.com/file/d/1xvLH65rwu0ljV4rFTOanXl2CWALWk8Cz/view?usp=drive_link


stávající svozové společnosti. Zastupitelé byli seznámeni s požadavky na plánované podmínky, 
které obec uvede v zadávací dokumentaci pro firmy, které se přihlásí do chystaného 
výběrového řízení.  
 
K bodu proběhla mezi zastupiteli a občany diskuze. Po projednání:  

 
Návrh usnesení: ZO Bašť schvaluje výpověď smlouvy se společností FCC, původně A.S.A., 

spol. s r.o. ze dne 14.1. roku 2002, smlouva o dílo S 022400601, a to k 30.6. 2024. 

Hlasování  Pro      8  Proti   2 (Kaliba, Vacek)              Zdrželi se 1 (Chvátal)  

Usnesení č. 4/17/2024 bylo přijato 

 

6. různé 

 

Odchází Lenka Pátková 19.45 

Konec jednání v čase 19.48 

 
Zapisovatel: Zuzana Schubertová 

 

Ověřovatelé: Lenka Pátková 

                             Ladislava Megerová 

                             

 

Starostka obce: Bc. Kateřina Nováková v.r. 

 


